# Application form of project fund plan of the international market developing funds of small-and medium-sized enterprises (In triplicate)

Applying unit:

Date of filling the form:

People filling the form:

Tel:

Fax:

#### Form Instruction

- I. Enterprises or units organizing the project applying to use the fund of international market exploring should fill the form according to the regulations. The form includes basic situation of applying unit, applying report and basic situation of applied project.
- II. Please filling the form with computer, the writing should be careful and neat; alternation or paste are invalid.
- III. Associated documents including the copy of management qualification certificate, the copy of business license and the copy of the tax registration card Etc. should be enclosed when enterprises or units organizing the project send the form.
- IV. In the form of basic situation of units organizing the project, please choose the nature of units among enterprises, institutions and social organizations or scientific research institutions.
- V. In the form of basic situation of Small and medium-sized enterprises, please choose Enterprises Character among state-owned, collective-owned, share, private or foreign investment.
- VI. In the form of basic situation of enterprises, Date and code of management qualification registration are refer to the date and code of the enterprise obtained the right to engage in import and export trade, the right of foreign project contracting and management or operating qualification of foreign economic cooperation.
- VII. When filling the basic situation of projects, please choose filling Corresponding form depend on the content of applying project.
- VIII. Total fund and detailed fund, the amount of detailed fund which is same with total fund should be filled when applying for supporting fund.
- IX. Every form should be sealed, otherwise will invalid.

PUBLIC	
FILE	37

Application	Report
	·
·	

The application report should include the reason, the total fund of applying project, detailed fund and the range of applying for supporting. Added pages are acceptable.

#### Basic Situation of Application Projects

#### (Products advertisement, Trademark or Patent registration)

Project name						
Loc	Location of project					
Nar	Name of product					
AD • Trademark registration • Patent registration •				tration o		
AD Type TVO N			Newsp	paper  Guidepost		
Dat	e					
	Content apply to be supported					
	Content		Total Amount		Ratio apply to	Amount apply.
			٠		be supported	to be supported
1						
2		:				
3						
4						
Amount apply to be supported (RMB):						
Whether apply to						
othe	other institutions					
for	for support					

Introduction of project
·

## 国际市场开拓资金项目 资金计划申请表

(一式三份)

申请单位:

填表日期:

填表人:

电话:

传真:

#### 填表说明

- 1、申请使用国际市场开拓资金的企业或项目组织单位,必须按规定填写本表。本表包括申请单位基本情况、申请报告、申请项目基本情况。
- 2、 本表请用**计算机**填写,字迹工整,涂改或粘贴无效。
- 3、企业或项目组织单位在报送本表的同时,一并附上相关文件,包括:经营资格证明复印件、营业执照复印件、税务登记证复印件等。
- 4、 项目组织单位基本情况表中,单位性质请选择:企业、社会 团体、事业单位或科研院所。
- 5、 中小企业基本情况表中,企业性质请选择: **国有、集体、股份、私营、外商投资。**
- 6、企业基本情况表中,经营资格登记日期及文号是指企业获得进出口经营权、对外工程承包经营权或对外经济合作资格的日期及文号。
- 7、 填写项目基本情况时, 请按申请项目内容选择相应表格填写。
- 8、申请支持金额,应分别填写总额和分项金额,分项金额之合应与总额一致。
- 9、 每张表均应盖章, 否则无效。

申请报告

		<u>-</u>		
				1
				l
				l
				ł
ı				i
- ]				Ī
				<b>,</b>
1				l l
				l
1	1			l l
1				l l
				l
ı	1			l l
				l l
				l l
				i
١				
- (				1
				1
				1
				ł
Į				į.
1	1			1
				i
				I
				ı
				I
				I
				ı
		•		I
				I
				ı
				1
				1
				1
				I
				1
				I
				I
				I
				ł
				i i
				I
				I
				I
	<b>,</b>		•	I
				I
				I
				I
	Į.			I
				I
				I
	ļ			I
1	<b>\$</b>			ļ
1	<b>,</b>			1
				1
				1
1	1			i
١				i
١	1			1
1	1			ŀ
				l
1				i
١				
1				
ı				
1			•	
١				
١				
١				
Į				
				i
١				
1				
Į				1
ı				1
١				
Į	1			
١				
Į				
١				
1				

本申请报告请说明申请理由、申请项目总额、分项金额和申请支持的范围。本页如填写不下,可另附加页。

### 申请项目基本情况

(产品广告、商标注册或专利注册)

项目名称					·				
项目	目所在国								
产品名称									
产品广告宣传 〇			产品商标	专利注册 〇					
广告类型 影视									
计划执行时间									
	<del></del> ,		申请支持	内容					
	支持内容		分项金额	申请支持比例	申请支持金额				
1		,							
2									
3									
4									
申请支持金额合计(大写人民币);									
是否向其它机构申请									
项目情况简介									

请按申请项目具体内容将○涂●。